

مروان مجيد عبد فوزان المجبلي. أستاذ جامعي (مدرس مساعد) لدى الجامعة التقنية الوسطى/ المعهد التقني كوت. محاضر خارجي سابق في عدد من الجامعات الحكومية . مدرب تنمية بشرية و مترجم لغة انكليزية. مختص في الأدب الانكليزي و الرواية على وجه الخصوص



الخبرات العمليّة

- 1.تدريسي في شركة ارض المملكة للتدريب و التطوير للفترة من 2018-2020
- 2.شهادة الكلية البريطانية في علم التنمية البشرية و التطوير لسنة 2016
- 3.مدرب ممارس في عدة منظمات اجتماعية ضمن نطاق العمل التطوعي.
- 4.محاضر خارجي في عدد من الكليات الحكومية و المؤسسات الاهلية

المؤهلات العلميّة

- ماجستير لغة انكليزية تخصص الادب الانكليزي من كلية التربية جامعة واسط (2018-2022)
بكالوريوس تربية لغة انكليزية من جامعة واسط (2013-2016)

الدورات التدريبية

- 1- دورة طرائق التدريس الحديثة من مركز التعليم المستمر في جامعة واسط بدرجة جيد جداً سنة 2022
- 2- دورة سلامة اللغة العربية من مركز التعليم المستمر في جامعة واسط سنة 2022
- 3- دورة التنمية البشرية و التطوير من الجامعة البريطانية لسنة 2016
- 4- دورة مهارات الحاسوب من شركة ارض المملكة للتدريب و التطوير
- 5- دورة طرائق التدريس الحديثة من الجامعة التقنية الوسطى
- 6- دورة اختبار صلاحية التدريس من جامعة واسط بتقدير جيد جدا
- 7- دورة اختبار صلاحية التدريس من الجامعة التقنية الوسطى بتقدير جيد

البحوث المنشورة

- 1- العنف العاطفي في رواية الارهابي للكاتب الامريكي جون ابدايك
- 2- مفاهيم ما بعد الحداثة في مسرحية طفل الطاحونة للكاتب دايفد ميلروي

معلومات الاتصال

07830010098/07746203848



Marwanmajeed737@gmail



ذكر



1995\2\15



اعزب



واسط - عزيزية



عراقي



العربية



العنوان الوطني

شهادة الماجستير في اللغة الانكليزية و ادبها

المهارات

اجادة البرامج المكتبية ويندوز بصورة جيدة جدا

اجادة العمل على برنامج الورد بصورة جيدة جدا

اجادة العمل على برنامج البوربوينت بصورة جيدة جدا

اجادة برنامج الاكسيل بصورة جيدة

اللغات

اللغة العربية

اللغة الانكليزية



Name & Personal Brief

Marwan Majeed Abd Fowzan AL-Mijibly. University lecturer (assistant lecturer) at the Middle Technical University\Al-kut Technical Institute. Former lecturer in some Governmental Universities. Human development trainer. English language translator. Specialized in English Literature\ Novel in specific

Contact Info

	07830010098\07746203848
	Marwanmajeed737@gmail.com
	Male
	15\2\1995
	Single
	Wasit\ Aziziah
	Iraqi
	Arabic

Skills

Very good level in Microsoft office programs.
Very good level in Microsoft word.
Very good level in PowerPoint program.
Good level in excel program.

Languages

Arabic

English

Experience

- 1- An instructor at the Kingdom Training and Development Company from 2018 to 2020.
- 2- British College degree in Human Development and Improvement, earned in 2016.
- 3- A practicing trainer in several social organizations within the scope of voluntary work.
- 4- An external lecturer in several government colleges and private institutions.

Education

MA degree in English language and literature from college of education Wasit University (2019-2022).

Bachelor degree in English language from college of education Wasit University (2013-2016)

Courses

- 1-Modern Teaching Methods course from the Continuing Education Center at Wasit University with a very good grade in 2022.
- 2-Arabic Language Proficiency course from the Continuing Education Center at Wasit University in 2022.
- 4-Computer Skills course from the Kingdom Training and Development Company.
- 5-Modern Teaching Methods course from the Central Technical University.
- 6-Teaching Competency Assessment course from Wasit University with a very good grade.
- 7-Teaching Competency Assessment course from the Central Technical University with a good grade.

Published articles

- 1-Emotional Violence in John Updike's Terrorist
- 2-Post-Modernism aspects in Windmill Baby by David Milroy